           Certification of living physical condition of a person
Baltimore, the State of Maryland, the United States of America

January, 10th, 2012
John Parker, the notary
It is certified by the given certificate that the Russian citizen Ivanov Peter Nikolaevich, born on May, 09th 1940 in Moscow, is alive and permanently (temporarily) resides in the USA at the address: 1234 Broad Ave., Apt.12, Baltimore, MD 01234 USA. The place of residence in the Russian Federation before departure for a permanent residence abroad (according to Mr.Ivanov): 117463 Moscow, the New Jasenevsky prospectus, 15, 
block. 2, apt.. 119.

Mr. Ivanov Peter Nikolaevich

personally appeared in my office on January, 10th, 2012.

Mr. Ivanov`s identity is defined according to the Russian International passport 43 № 1974884, issued by Department of Internal Affairs (GUVD) – 451, Moscow, on November, 09th, 2010

The notary (signature)                                                                                        (notary seal)
СВИДЕТЕЛЬСТВО
о факте нахождения в живых
город Балтимор, штат Мэриленд, Соединенные Штаты Америки

10 января две тысячи двенадцатого года


Настоящим свидетельством я, Джон Паркер, нотариус, удостоверяю, что российский гражданин Иванов Петр Николаевич, 09 мая 1940 года рождения, ур. г. Москвы, находится в живых и постоянно (временно) проживает в США по адресу: 1234 Broad Ave., Apt.12, Baltimore, MD  01234  USA. Место жительства в Российской Федерации до отъезда на постоянное жительство за границу (по словам гр-на Иванова): 117463 г. Москва, Новоясеневский проспект, д.15, кор. 2, кв.119.


Гражданин Иванов Петр Николаевич 
лично явился в мой офис 10 января 2012 года.


Личность гр-на Иванова П.Н. установлена на основании российского заграничного паспорта 43 № 1974884, выданного ГУВД - 451 г. Москвы 09 ноября 2010 г.


Нотариус (подпись)                                                                (печать нотариуса)

